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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:68 Samhällsekonomiska lönsamhetsbedömningar vid 
nätinvesteringar

I september 2019 ställde jag en fråga om följande till statsrådet Anders 
Ygeman: År 2017 riktade riksdagen ett tillkännagivande till regeringen om att 
utreda behovet av att fristående aktörer utför samhällsekonomiska 
lönsamhetsbedömningar vid nätinvesteringar. I dag är det Svenska kraftnät som 
ansvarar för detta. 

Energimarknadsinspektionen fick i uppdrag att utreda detta, och en rapport 
lämnades till Regeringskansliet våren 2018. Svaret blev då att rapporten bereds 
inom Regeringskansliet. Nu har det gått ytterligare ett år, och inget har kommit 
från Regeringskansliet. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

När tror statsrådet att det som föreslås i rapporten blir verklighet, och när 
förväntas rapporten vara färdigberedd i Regeringskansliet?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-18
Besvaras senast
2020-09-30 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


